

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: EMMAR INVESTMENTS &amp; REALESTATE DEVELOPMENT Date: 16-01-2023 09:30:08 AM Subject: Results of the extraordinary general assembly meet</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: إعمار للتطوير والاستثمار العقاري التاريخ: AM 09:30:08 2023-01-16 الموضوع: نتائج اجتماع الهيئة العامة غير العادي</p>
<p>Results of the extraordinary general assembly meeting 1- Approving the conversion of the company's capacity from a public limited shareholding company to a limited liability company. 2- Approving the authorization of the company's Board of Directors/Chairman of the Board of Directors to proceed with the capacity transfer procedures and to sign all documents related to the transfer. 3- Approving the amendment of the contract and articles of association in accordance with the capacity transfer decision. 4- Approving the sale of the second office within Tower C in the Emaar Towers building 5- Approval of reducing the number of shares eligible for membership of the Board of Directors to become 1,000 shares instead of 5,000 shares. 6- Approving the election of Messrs. Nahr Jabouq Commercial Investments Company as a member of the Board of Directors due to the existence of a vacancy in the membership of the Board of Directors.</p>	<p>نتائج اجتماع الهيئة العامة غير العادي 1- الموافقة على تحويل صفة الشركة من شركة مساهمة عامة محدودة الى شركة ذات مسؤولية محدودة. 2- الموافقة على تفويض مجلس إدارة الشركة/ رئيس مجلس الإدارة بالسير بإجراءات تحويل الصفة والتوقيع على كافة الوثائق المتعلقة بالتحويل. 3- الموافقة على تعديل العقد والنظام الاساسي بما يتوافق مع قرار تحويل الصفة. 4- الموافقة على بيع المكتب الثاني ضمن برج C في عمارة أبراج إعمار 5- الموافقة على تخفيض عدد الاسهم المؤهلة لعضوية مجلس الإدارة لتصبح 1000 سهم بدلا من 5000 سهم. 6- الموافقة على انتخاب السادة شركة نهر جابوق للاستثمارات التجارية عضواً في مجلس الإدارة لوجود شاغر في عضوية مجلس الإدارة.</p>
<p>15-01-2023</p>	<p>15-01-2023</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ala'a Shaker Awad Halawa</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ala'a Shaker Awad Halawa</p>